
 Protokoll från styrelsemöte i Botkyrka Ridsällskap 
 

Tid Måndagen den 15 april 2024 kl.19.00 
Plats Vita Villan, Skrävsta Gård 
  
Närvarande Christer Silver Holmberg, Ordförande 

Kerstin Karlsson, Vice ordförande  
Kerstin Ångman, Ledamot, sekreterare 
Amanda Emanuelsson, Ledamot, sammankallande i TK 
Åsa Edell, Ledamot  
Sandra Niva Kjellvinger, BRUSS-ledamot  
Sofia Törnqvist, 1:a suppleant 
Ulf Gunninger, 2:a suppleant 
Mischa Johansson, 3:e suppleant  
Marvin Turkia, 4:e suppleant  
Linda Holmqvist , Verksamhetschef, adjungerad 
 

  
Frånvarande Siw Andersson, Ledamot,  

Ella Lejbowicz, BRUSS suppleant 
 
 

24022 Mötets öppnande 
Ordförande Christer Silver Holmberg förklarade mötet öppnat klockan 19.02 

24023 Dagordningens fastställande 
Dagordningen fastställdes 

24024 Val av justeringsperson 
Styrelsen beslutade att utse Amanda Emanuelsson till justeringsperson.  

24025 Föregående protokoll 
Förklarades justerat och lades till handlingarna.                                                                                                                                          

24026 Skrivelser 
a) Ett föreläsningserbjudande har inkommit från Sophie Jahn. Utskicket behöver inte 
besvaras. 

 

24027 Rapporter 

a) TK 

Amanda rapporterade 
Pay & Ride den 17/3 gick bra. 

Påskdressyren med allsvenskan division 3 den 31/3-1/4 fungerade väl. BRS ridskolelag tog 
hem segern denna omgång. 

Hopptävling den 2/6  och dressyrtävling den 6/6 på Vallen kommer genomföras om 
antalet startande blir tillräckligt. Amanda stämmer av detta med Lena N. 



Funktionärs och licensträff planeras. Amanda är ansvarig. 

b) BRUS 

Sandra rapporterade 
Påskövernattningen gick bra. Trygg i stallet lådan användes. Positiva omdömen från 
föräldrar har inkommit. 

Träffar har anordnats för att sy hästar. 

Möte med BRS styrelse planeras.  

Aktiviteter för resten av året är planerade. 

Moa och Majken går Ungdomsledarekurs. 

c) Verksamhetsrapport 

Linda rapporterade. 
Tre nya hästar är inköpta. Empress. Mocca och Rolex. Jim och Bora Bora är behandlade. 
Prixie, Capitano, Sunny och Lazlo är på väg in i verksamheten. Starfire skrittas. 

Agria har gjort en försäkringsgenomgång av alla hästar. 

Ridtravarförbundet kommer hyra vallen v. 26. Uppstallning kommer erbjudas i stora 
stallet. Linda H är ansvarig för uppstallningarna. 

En vattenläcka utanför smedjan är åtgärdad. Den uppgrävda asfalten kommer asfalteras 
inom kort. 

Påskkurserna var fullbelagda. 

Kommunen kommer göra en elrevision i början av maj. 

Stora ridhuset har varit utan varmvatten. Det är nu åtgärdat. 

Lysrör och armaturer på stora läktaren i stora ridhuset är utbytta. 

Betesavtalet i Lilla dalen kommer upphöra 2025. Linda förhandlar med kommunen om 
nya beten som ersättning. 

d) Ekonomi 
Resultatet följer budget. Sommarens ridläger är fullbelagda. Realgymnasiets kontrakt 
löper ut i sommar och kommer omförhandlas. 

e) Verkställande utskott (VU)  
VU hade inget att rapportera 

f) Personalutskott (PU)  
PU hade inget att rapportera 

g) Kommunrelationer  
 

h) Inträffade olyckor eller tillbud  
 

24028 Förslag till styrelsemötesdatum 

Christer fixar datum till nästa möte. 

24029 Fälttävlan 

Siw och Marvin kommer vara tävlingsledare vid höstens Fälttävlan. Vid ett 
planeringsmöte togs en lista på övergripande tävlingsfunktioner fram. Ansvariga för 



nästan alla funktionerna finns. Det är bara banbyggare som saknas i nuläget. Ett 
uppföljningsmöte är inplanerat. 

Styrelsen diskuterade vad en ideell förening innebär i samband med att arrangera 
tävlingar. Alla arbetsinsatser som medlemmar gör är ideella. BRS ersätter inte 
medlemmar ekonomiskt. 

24030 Policyer 

Policygruppens förslag till ändringar i policyerna P601, P602, P603 och P605 antogs av 
styrelsen. Styrelsen underströk att evenemangsrapporten till P601 behöver ses över och 
efterlevas.  

Policygruppens förslag att stryka policy P604 antogs av styrelsen.  

 

24031 Rökfri anläggning  

I policy P709 ska det stå att BRS är en rökfri anläggning. Kerstin K tar ansvar för att policyn 
skrivs om. 

24032 Genomgång och uppdatering av åtgärdslistan 

24033 Utvärdering av mötet 

24034 Nästa möte 

Nästa möte måndag den 13 maj. Linda fixar fika. 
 

24035 Avslutning 
Ordförande avslutade mötet kl.20.51 

 

Skrävsta 2024-04-15 

 

 

Kerstin Ångman Christer Silver Holmberg Amanda Emanuelsson 
Sekreterare Ordförande Justeringsperson 

 

 

 

 

 


